
C j t  K o a l i c j a  
Obywa* Obywatelsł<a 

w trybie art. 24 ust. 6 u.s.g. 
przekazuję do 

ezydenta Miasta Zgierza 
Zgierz, dnia 25.O8.2024r. 1<\\j i\i 

Klub Radnych Koalicja Obywatelska 
Radny Paweł Czekalski 

Prezydent Miasta Zgierza 
11 

Przemysław Staniszewski 
r 

Wpl. U 
L 

Interpelacja 

Działając na podstawie art. 24 pkt. 3 Ustawy z dnia 8 marca 1990 o samorządzie gminnym 

(Dz.U.2024.609 t j ), zwracam się do Pana z wnioskiem o przedstawienie informacji w zakresie rozmów 

dotyczących przywrócenia komunikacji nocnej między Łodzią a Zgierzem. 

W dniu 12 lipca br., na profilu TuZgierz.pl ukazał się tekst autorstwa Pani redaktor Karoliny Wolskiej w 

którym autorka poruszyła wspomniane zagadnienie. 

Pragnę przypomnieć, iż powyższa kwestia była poruszana w kampanii wyborczej przez obecnego 

Przewodniczącego Rady Miasta Łukasza Wróblewskiego. Warto zaznaczyć, iż Hanna Zdanowska, 

Prezydent Miasta Łodzi, podczas konferencji prasowej zorganizowanej przez Łukasza Wróblewskiego 

powiedziała: „Zgierzanie chcą autobusu nocnego. Jest już przygotowany, to jest tylko kwestia 

podpisania dokumentów i porozumienia w kwestii kosztów, jakie będą się z tym wiązały. Łódzkie MPK 

jest przygotowane aby taką usługę świadczyć", (https://tuzgierz.pl/wiadomosci-zgierz/lepsze-

polaczenia-ze-zgierza-do-lodzi-trwa-kampania-wyborcza-zdjecia/Jfc4smD29HrsC4sLWUhZ) 

Bardzo proszę o przedstawienie informacji na jakim etapie są wspomniane rozmowy. 
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